
Opäť prichádzate za miestnymi deťmi, aby ste im čítali. Z akej knižky?

Budem čítať z knihy rozprávok medzivojnovej autorky. Na jednej strane je česká verzia - originál a 
na pravej strane je slovenský preklad. Ďalšou špecialitou je, že obrázky sú vyšívané. Autorkou je 
Saša Švolíková. Je to prekrásna kniha, ktorá má aj bonus, že na konci je česko-slovenský slovníček.
České deti tak môžu rozumieť všetky slovenské výrazy a naopak.

Bonusom sú aj dve CD-čka, akási audio-kniha, kde ste načítali rozprávky v slovenčine. Ako sa
Vám na projekte spolupracovalo?

Je to nádherný nápad, takže som okamžite a nadšene povedala áno. Teší ma to o to viac, pretože pri 
nahrávaní som sa ocitla v spoločnosti vynikajúceho českého herca Jozefa Somra, ktorý načítal 
rozprávky v češtine. On teda zastupoval českého deduška a ja slovenskú starú mamu. Deti oboch 
krajín sa istotne potešia.

Aká atmosféra vládne na besedách s deťmi?

Nesmierne rada chodím do Piešťan. Vďaka vašej knižnici sú tu deti také sčítané a také vnímavé, že 
či už ide o besedu spisovateľov a básnikov, alebo ide o počúvanie rozprávok, či aj takých ťažších 
textov, už tie malinké deti sú nesmierne vychované a vyznajú sa v literatúre. Je skutočne radosť 
sledovať a počúvať ich.

Aký je váš vzťah ku knihám. Nájdete si pomedzi množstvo pracovných akcií čas na čítanie?

Čítanie je mojou bytostnou potrebou. Takže každú voľnú chvíľu trávim s knihou v ruke.

Blíži sa záver roka a vianočné sviatky. Ako ich budete tráviť?

Sviatky budú samozrejme v rodinnom kruhu a zasa to budú Vianoce plné kníh. Navzájom sa 
obdarúvame väčšinou knižkami. Už sa na to veľmi teším, že budem medzi sviatkami ani nie tak 
pozerať televízor, ale čítať.

Aké pracovné aktivity Vás čakajú v nadchádzajúcom roku?

Koncom februára začíname v mojom mateskom divadle - v divadle Astorka skúšať novú hru 
režiséra Michala Vajdičku, bude to kolektívna dokumentárna hra. Detaily sú zatiaľ tajné, takže ani 
ja neviem, čo ma čaká, ale určite to bude veľmi inšpiratívne, keďže Michal je vynikajúci režisér. 
Okrem toho sa venujem hraniu mojich predstavení aj v iných divadlách, hosťujem napríklad v 
brneskom HA- Divadle v peknej inscenácii BOHNICE aneb Člověče nezlob se. Čaká ma aj 
dokončenie česko-slovensko-poľského filmu a nakrútenie ďalšieho, tiež v česko-slovensko-poľskej 
réžii. Na jeseň budem úcinkovat v jednom českom filme, no a okrem toho budem pokračovať v 
práci s mojimi študentmi na Vysokej škole muzických umení. Takže toho bude požehnane.


